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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 24.4. 2017  v RKD  

v Sučanoch. 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári obce: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová               -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    

- viď prezenčná listina 

 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

                                                                                                                                          

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Správa z vykonanej kontroly 

6. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií 

7. Záverečný účet obce za rok  2016 vrátane použitia prebytku hospodárenia, správa 

audítora k ZÚ a správa HK k ZÚ 

8.  Zmena rozpočtu obce – zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície 

9. Správa o činnosti DHZO za rok 2016 a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany 

/OO PZ Sučany/ za rok 2016 

10. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2016 

11. Informácia o ÚPN-O  Sučany 

12. Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2016 

13. Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2016 

14. Správa o činnosti bezplatnej právnej poradne v roku 2016 

15. Schvaľovanie poradovníka na byty 

16. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

17. Schvaľovanie žiadostí CVČ o dotácie z rozpočtu obce 

18. Správy o činností komisií 

19. Rôzne 

20. Interpelácie 

21. Záver 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 24.4.2017 

   

                              3  

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí, konštatoval, že 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján 

Adamovský 

Za: 5 ( Ing. Eva Bencová, p. Jaroslav Makovník, p. Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška, Bc. Ján 

Adamovský ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  / Mgr. Róbert Kováč / 

Neprítomní: 5 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, 

Ing. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD.  / 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár  

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár 

Za: 5  (p. Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, Ing. Eva Bencová, Bc. 

Ján Adamovský ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 / Ing. Ján Jamriška / 

Neprítomní:  5 / Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Mgr. Veronika Ďaďová – príchod 15,10 hod.  

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia.  

Poslanci nepodali žiadne návrhy za zmenu programu. 

 

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 
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4. Správa o plnení uznesení OZ 

 

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené 

a všetky sa priebežne plnia, potrebné je zabezpečiť pasport dopravného značenia v obci   

Diskusia – Ing. Eva Bencová – otázkou dopravného značenia sa budú zaoberať na stavebnej 

komisii 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

5. Správy z vykonaných kontrol 

 

Hlavná kontrolórka oboznámila poslancov z výsledkami uskutočnených kontrol. Predmetom 

kontroly bolo poskytovanie dotácií podľa VZN č. 6/2015, zistené boli viaceré nedostatky, 

ktoré je potrebné postupne odstrániť.  

Mgr. Eva Belicová – konštatovala, že obec je zo zákona povinná neposkytnúť dotáciu, ak má 

niekto uložený trest, neposkytujú sa mu verejné prostriedky, potrebné bude dokladať 

k žiadosti o dotáciu aj výpis z registra trestov.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 

kontrol 

Správu č. 4/2017 z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácií v roku 2016 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

6. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií 

 

Prednosta oboznámil  poslancov s návrhom nového VZN, návrh bol zverejnený,  všetci s ním 

boli oboznámení. 

Diskusia:  nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku  č. 2 k VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní 

dotácií 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

Prednosta predniesol návrh nových zásad odmeňovania  poslancov OcZ, členov komisií, 

zapisovateľov a obradníka (sobáše), návrh bol zverejnený aj prerokovaný v komisií. 

Martin Rybár – ekonomická komisia uvedený návrh zásad odporúča OZ schváliť 

Diskusia : Ing. Eva Bencová – odporúča, aby odmeňovanie poslancov OZ bola riešené 

percentom z minimálnej mzdy v národnom hospodárstve  

 

Hlasovanie – za schválenie Zásad odmeňovania poslancov OcZ, členov komisií, 

zapisovateľov a obradníka (sobáše) 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

7. Záverečný účet obce za rok  2016 vrátane použitia prebytku hospodárenia, správa 

audítora k ZÚ a správa HK k ZÚ 

 

Starosta obce oboznámil poslancov so Záverečným účtom obce za rok 2016, ktorý má 

predpísaný tvar, obsahuje čerpanie rozpočtu, tvorbu rezervného fondu, hodnotenie 

programového rozpočtu.  

Súčasťou je aj Správa nezávislého audítora k IUZ za rok 2016 a Stanovisko HK k záverečnému 

účtu.  

Mgr. Lenka Žuchová predniesla svoje Stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2016. Uviedla 

že rozpočet bol  zostavený podľa metodiky a výsledok hospodárenia obce za rok 2016 bol veľmi 

dobrý.  

Martin Rybár – ekonomická komisia záverečný účet prerokovala a odporúča schváliť bez 

výhrad 

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – rozdiely príjmové a výdajové operácie pri rekonštrukcii 

nájomných domov, zostatky účelovo určených prostriedkov a zostatky účtov, príjmy zo 

zberného dvoru 

Odpovedala Ligačová - rozdiely vznikli pri rekonštrukcii nájomných domov, nakoľko celkové 

náklady pozostávajú z bežných nákladov /materiálové náklady/ ale aj v investičných nákladov, 

pričom materiálové náklady sa dostávajú do ceny investičnej akcie len aktiváciou nákladov.  

Rozdiely medzi zostatkom rezervného fondu a zostatkom na účte je spôsobený poplatkami 

banke a úrokmi na účte. 

Príjmy zo zberného dvora za zber druhotných surovín sú zahrnuté v celkových ostatných 

príjmoch obce.  

 

Hlasovanie – za schválenie 

a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2016 a  celoročné  hospodárenie  obce za rok 2016 

bez výhrad  

b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2016 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu  -  
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prebytok vo výške 316 092,13 € a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho rozpočtu 

vo výške 307 992,13 € 

c/  celkový prebytok  rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b)      

zákona č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene      a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  vo výške 303 786,00 €  

d/  odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4      

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene      a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 295 686,- € 

e/  použitie rezervného fondu vo výške 330 000,- € na kapitálové výdavky v roku  2017 a      

to na:  

- rekonštrukciu verejného osvetlenia   200 000,- €,   

- rekonštrukcia komunikácií                  60 000,- €,    

- detské ihrisko                                      10 000,- €,    

- oplotenie cintorína                              20 000,- €,     

- nákup pozemkov                                40 000,- € 

 

 

Hlasovanie – za  berie na vedomie 

a/ Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu obce Sučany za rok 2016                                                                                                                               

b/ Správu nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky k 31. 12. 2016 obce 

Sučany  

 

Za : 6  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 /Bc. Ján Adamovský/ 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

 

8. Zmena rozpočtu obce – zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície 

 

Starosta informoval o návrhu zmeny rozpočtu na rok 2017, so zmenou boli oboznámení aj 

poslanci. 

Martin Rybár – ekonomická komisia odporúča navrhnutú zmenu rozpočtu schváliť 

Diskusia: Ing. Eva Bencová – dotaz na dve položky pri údržbe zelene 

Odpovedala Ligačová - evidencia na údržbu zelene je rozdelená z titulu použitia zdroja 

financovania – 41- vlastné zdroje, 46 – použitie fondových zdrojov 

 

Hlasovanie – za schválenie zmeny rozpočtu v položkách nasledovne: 

Príjem:  

Navýšenie v položke: 454 – použitie rezervného fondu    +330 000,- 

 454 – použitie zelene /dohoda Markov/         +3 500,-   

Výdaj: 

 Zvýšenie - použitie rezervného fondu: 

 06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                +200 000,- 

 04.5.1.0 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                            +60 000,- 

 08.4.0.- 717 - Oplotenie cintorína                                           +20 000,- 

 06.6.0. -  717 - Detské ihrisko                                                 +10 000,-  
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 01.1.1. - 700 - Nákup pozemkov                                              +40 000,-  

  

Zníženie položky:  

 08.4.0.- 717 – oplotenie  cintorína                                           -20 000,-  

Zvýšenie  položky:  

05.1.0.- 630 - Tovary /kompostéry/                                          +20 000,-  

05.1.0.- 630 - Tovary a služby / údržba zelene - Markov /         +3 500,- 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., Ing. Peter Belica / 

 

 

9. Správa o činnosti DHZO za rok 2016 a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany 

/OO PZ Sučany/ za rok 2016 

 

Starosta na zasadnutí Obecného zastupiteľstva privítal riaditeľa Obvodného oddelenia 

Policajného zboru v Sučanoch p. Gallu aby podal správu o bezpečnostnej situácií v obci za 

uplynulé obdobie. Správa bola preposlaná všetkým poslancom. 

MUDr. Iveta Trnovská – príchod o 15,50 hod.  

p. Gallo zhodnotil činnosť polície v obci, celková kriminálna činnosť v obci sa znížila. Stav 

policajtov v obci sa znížil, terajší skutočný stav je 13 policajtov. V roku 2016 závažné trestné 

činy neboli, registrujú zvýšený výskyt voľne sa pohybujúcich sa psov v obci. Vyzdvihol veľmi 

dobrú spoluprácu s DHZO pri zabezpečovaní činnosti zboru. 

Peter Slobodník oboznámil poslancov so správou o činnosti DHZO za rok 2016. Správa bola 

doručená poslancom.  

Diskusia:  

Martin Rybár – poďakoval za  súčinnosť štátnej polície a členov DHZO, vyzdvihol  potrebu 

rozširovať kamerový systém na území obce 

Ing. Eva Bencová – potreba zvýšiť potrebu prevencie, ako sa sleduje trestná činnosť mládeže, 

poškodzovanie majetku obce, zlé značenie kruhového objazdu pred obcou 

Odpovedal Gallo - Prevenciu vykonáva len krajský policajný zbor- preventivárka na celý 

okres len jedna, v Sučanoch nebol trestný čin mládeže, problém len rómske deti v ZŠ. 

Hliadky sú inštruované na kontrolu podchodu k ZŠ a kontrolu priestorov pri verejnom WC, 

pri kruhovom objazde je potrebné rešpektovať dopravné značenie 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – potrebné je zabezpečiť čítačku čipov pre psov, zabezpečiť 

zmluvu s Túlavým šťastím  

Starosta poďakoval členom DHZO za ich činnosť, hlavne pri hasení požiarov a záchrane 

životov.  

Hlasovanie – berie na vedomie  

a/ správu o bezpečnostnej situácií v obci v roku 2016 /OO PZ Sučany/ 

 b/ správu o činnosti DHZO za rok 2016   

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
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Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica / 

 

 

10. Správa stavebného referátu o stavebnej  činnosti v obci za rok 2016 

 Prednosta informoval, že poslanci obdržali správu  referátu životného prostredia o činnosti 

v obci za rok 2016 

Ing. Eva Bencová – správa bola prerokovaná na stavebnej komisii a komisia k nej nemá 

výhrady 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za  berie na vedomie Správu stavebného referátu o stavebnej činnosti a 

referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2016 

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica / 

 

11. Informácia o ÚPN-O  Sučany 

Pokračujú práce na ÚPN, zapracované pripomienky občanov, nové žiadosti boli preposlané 

poslancom a ostatné zmeny sa musia prerokovať a všetko sa bude riešiť na nasledujúcom 

zasadnutí OcZ 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – príchod 16,20 hod.  

Ing. Eva Bencová – všetko sa bude prerokovávať na stavebnej komisii, žiadosť firmy Plutva 

o zmenu územného plánu na IBV, táto sa odporúča schváliť a zapracovať do UPN 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie informáciu o ÚPN-O Sučany 

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

 

12. Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2016 

 

Správa bola doručená poslancom OcZ a sú s ňou oboznámení 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu referátu životného prostredia o činnosti v obci 

za rok 2016 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

 

13. Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2016 

 

Starosta informoval o správe o odpadoch, táto bola doručená poslancom, ale hlavnou úlohou 

je v súčasnej dobe zabezpečiť likvidáciu biologicky rozložiteľného odpadu a to zabezpečenie 

kompostérov v obci do jednotlivých domácnosti. Záujem sa bude zisťovať dotazníkom po 

rodinných domoch.   

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – veľké množstvo stavebného odpadu na zbernom dvore, 

potreba zabezpečiť lepšie triedenie odpadu na zbernom dvore 

Prednosta informoval, že vývoz bioodpadu cez EBU je veľmi drahý, presadzuje sa vývoz 

stavebného odpadu cez Prefu Invest 

Ing. Eva Bencová – vývoz cez EBU je drahý, ale najvýhodnejšie bude zabezpečiť kompostéry 

pre obyvateľov, bude to najvýhodnejšie, potrebné je zabezpečiť separovaný zber, nakoľko za 

tento sa neplatí 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za 

rok 2016 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

 

Priestor pre verejnosť  

V priestore pre verejnosť boli vypočuté sťažnosti občanov na zlé značenie ulíc / jedná sa 

o jednosmernú ulicu Jilemnického/, zápach z kanalizácie /boli osadené zápachové lapače, 

postupne sa budú inštalovať po obci/, potreba riešiť problém s túlavými psami, sťažnosť na 

štekajúce psy / riešiť cez susedské sťažnosti/.  

 

14. Správa o činnosti bezplatnej právnej poradne v roku 2016 

 

Preposlaná bola aj správa o bezplatnej právnej poradni za rok 2016, riešené boli  hlavne 

majetkové záležitosti.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu o činnosti bezplatnej právnej poradne v  roku 

2016 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 
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15. Schvaľovanie poradovníka na byty 

 

Prednosta informoval o potrebe schválenia poradovníka na nájomné obecné byty, jedná sa o 

poradovníky na jednoizbové a trojizbové nájomné byty na ul. Tehelná 5,7,9,11, predĺženie 

nájomnej zmluvy na 1 izbový byt ul. Tehelná 5 /byt č.2/ a zmenu nájomcu trojizbového bytu 

na ul. Tehelná 9 /byt č. 6/   

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – sociálna komisia odporúča uvedený poradovník schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie  

a/ poradovník náhradníkov na jednoizbové nájomné byty na ul. Tehelná č. 5,7,9,11 na 

obdobie jedného roka od 1. 5. 2017 do  30. 4. 2018  týmto záujemcom:    

1./  Mgr. Radka Adamicová, Sučany, ul. Podhradská cesta 1        

2./  Ing. Zuzana Ďurianová, Považská Bystrica         

3./  Ingrid Pokorná, Martin-mesto         

4./  Ján Mráz, Martin-mesto                     

5./ Helena Kučková, Sučany ul. Osloboditeľov 3   

b/ poradovník náhradníkov na trojizbové nájomné byty na Ul. Tehelná 5,7,9, 11 na 

obdobie jedného roka od 1. 5. 2017 do  30. 4. 2018  týmto záujemcom:       

 1./  Helena Kučková, Sučany ul. Osloboditeľov 3        

 2./  Mária Žuborová, Sučany ul. Stromová 7                     

3./  Ing. Zuzana Ďurianová, Považská Bystrica                     

4./  Michaela Miháliková, Sučany ul. Tehelná 9                                           

c/ predĺženie nájomnej zmluvy na 1 izbový byt p. Jozefovi Makovníkovi , ul. Tehelná 5 

/byt č.2/ na dobu 10 rokov , t. j. do 30. 04. 2027 zo zdravotných dôvodov v zmysle VZN č. 

3/2014 čl. 5 bod 6, nakoľko menovaný je vlastníkom preukazu ZŤP  

d/ zmenu nájomcu trojizbového bytu na ul. Tehelná 9 /byt č. 6/ z nájomcu Martina 

Ondrejkoviča na Alenu Ondrejkovičovú  

 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

 

 

16. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

 

Prednosta informoval o možnosti odkúpenia pozemkov na ul. 29. augusta od p. Martina 

Mačtu a od. p. Rácovej. 

Starosta informoval, že rokoval aj s ostatnými vlastníkmi týchto pozemkov a má prísľub na 

odpredaj. Navrhnutá cena za 1 m2 pozemku je navrhnutá na sumu 24,- €/m2, jedná sa 

o pozemky od p. Mačtu, Gregora, p. Doležalovej a p. Valacha.  



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 24.4.2017 

   

                              11  

Diskusia: 

Mgr. Róbert Kováč – potrebné je pozemky odkúpiť, dáva svoj súhlas 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – možnosť riešenia prístupu k tejto lokalite, možnosť vybudovania 

komunikácie  

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia odporúča odkúpenia týchto pozemkov  

 

Hlasovanie – za schválenie kúpy pozemkov: 

a- KNC 1088/1 o výmere 132 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria, a 

pozemku KNC 1088/2 o výmere 95 m2, druh pozemku trvalý trávnatý porast, 

zapísaných na LV číslo 174 katastrálne územie Sučany od vlastníka Martin Mačto, 

Štúrova 270/25, Krpeľany za kúpnu cenu 24,-€/m2, t.j. celkom za sumu 5448 € 

b- KNC 1089/1 o výmere 246 m2, druh pozemku orná pôda, a pozemku KNC 1089/2 o 

výmere 130 m2, druh pozemku orná pôda, zapísaných na LV číslo 175 katastrálne 

územie Sučany od vlastníkov Martin Mačto, Štúrova 270/25, Krpeľany (výška 

spoluvlastníckeho podielu ½), Elena Doleželová, Ukrajinská 27, Brno-Bohunice (výška 

spoluvlastníckeho podielu 1/4) a Miroslav Gregor, Jilemnického 84, Sučany (výška 

spoluvlastníckeho podielu 1/4)  za kúpnu cenu 9024 € 

c- KNC 1092 o výmere 482 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie zapísanom 

na LV číslo 279, katastrálne územie Sučany od vlastníkov Elena Doleželová, Ukrajinská 

27, Brno-Bohunice (výška spoluvlastníckeho podielu 1/8) a Miroslav Gregor, 

Jilemnického 84, Sučany (výška spoluvlastníckeho podielu 1/8)  za kúpnu cenu 2892 € 

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

Prednosta informoval o možnosti uvažovať o predaji pozemku na Prefe, / žiadosť COOP 

Jednoty na odkúpenie časti pozemku KN 2100/124 k.u. Sučany za účelom výstavby 

supermarketu/, nakoľko je nepotrebný alebo je potrebné schváliť víziu jeho využitia 

Diskusia: 

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia odporúča nepredávať pozemky v súčasnej dobe  

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – spolok evanjelických žien, nie je v záujme obce odpredať 

uvedený pozemok, je potrebné zvolať verejné prerokovanie o jeho odpredaji 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – pozemok nepredávať, uvažovať o jeho využití skôr na 

vybudovanie športoviska 

Starosta súhlasí s verejným prerokovaním o využití tohto priestoru 

 

Hlasovanie – za schválenie zvolania zhromaždenia obyvateľov obce Sučany za účelom 

prerokovania spôsobu využitia obecného pozemku KNC 2100/124 o výmere 3366 m2, 

druh pozemku  ostatná plocha,  zapísaného na LV č. 1881, katastrálne územie Sučany, 

vedenom Okresným úradom Martin, katastrálny odbor 
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Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

Poslanci boli oboznámení so žiadosťou PZ Jarolím na odkúpenie pozemku na strelnici, ak sa 

o tom bude uvažovať, bolo by potrebné zabezpečiť možnosť uskutočňovať v týchto 

priestoroch aj akcie obce a zabezpečiť predkupné právo obce na odkúpenie, ak by malo dôjsť 

k ďalšiemu predaju tohto pozemku.  

 

17. Schvaľovanie žiadostí CVČ o dotácie z rozpočtu obce 

 

Prednosta informoval o dotáciách pre CVČ na rok 2017 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – od septembra 2017 bude v obci nové súkromné CVČ 

Dotácie môžu byť poskytnuté len v zmysle VZN č. 6/2015 a dodatkov k VZN 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie poskytnutia dotácie z rozpočtu obce nasledovným CVČ: 

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 Martin                                                                1 620,- € 

CVČ DOMINO   Vrútky                                                                        4 275. - €     

Centrum environmentálnej výchovy TURIEC   Martin                          3 560, - € 

Deep Dance Center  s. r. o. M. Haľamovej 21 Martin                            1 530, - €  

ZŠ s MŠ  A. Bernoláka Martin                                                                  630 ,- €  

/JM Centrum/ Súkromná ZŠ BellAmos  Martin                                        480,- €  

  Súkromné CVČ Juniorklub Martin                                                          765,- €  

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

18. Správy o činností komisií 

 

Starosta informoval o predložení ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Skvalitnenie 

vzdelávania v ZŠ SNP Sučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-SC222-2016-13“, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce, zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci,  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených 

výdavkov z rozpočtu obce 
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Martin Rybár – ekonomická komisia uvedenú žiadosť prerokovala a odporúča OZ podanie 

uvedenej žiadosti schváliť 

 

Hlasovanie – za schválenie predloženia ŽoNFP za účelom realizácie projektu 

„Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ SNP Sučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-

SC222-2016-13“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci 

-  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

Jednotliví predsedovia komisií zhodnotili činnosť svojich komisií  

 

MUDr. Iveta Trnovská MPH - – informovala o činnosti sociálnej komisie, zabezpečuje letné 

tábory pre deti z rodín v hmotnej núdzi, spolupracujú so školským parlamentom /zabezpečiť 

basketbalové koše, sprístupniť multifunkčné ihrisko/, informovala o konaní futbalového 

turnaja – prípravky /neboli spoločné dresy/, požiadavka na zverejňovanie zápisníc z konaní 

komisií v Sučianských zvestiach,  informovala o potrebe odvolania z komisie p. Michaelu 

Matulovú a zvoliť za nového člena p. Renatu Dianovskú.  

Hlasovanie –  

- za odvolanie členky komisie  sociálno -zdravotnej, školstva, mládeže a bytovej   Mgr. 

Michaelu Matulovú  na vlastnú žiadosť  

- za schválenie za  členku komisie  sociálno -zdravotnej, školstva, mládeže a bytovej  na 

voľné miesto do komisie Renátu Dianovskú 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

Odpovedal starosta - zverejňovanie zápisníc z komisií v Sučianskych zvestiach by bolo 

priestorovo náročné, výstupy z komisií sú doporučujúce, rozhoduje OZ,  v prípade 

uskutočnenia strretnutia z príležitosti Dňa zdravotníkov /možno 13.10.2017/ potrebné je toto 

zabezpečiť organizačne, dresy pre dorast sú, potrebné je len zlepšiť komunikáciu medzi 

organizátormi podujatí – organizátori turnaja mali a majú možnosť pre takéto zápasy požiadať 

o dresy FO a FO ich im požičia. 
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Jaroslav Makovník – dresy pre prípravku sú je len potrebné komunikovať, preplácané sú 

všetky náklady spojené s tréningom 

Mgr. Veronika Ďaďová – pri požiadavke na zverejnenie v Sučianskych zvestiach, je potrebné 

poslať článok a vždy je to o dohode  

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia- zisťovala možnosti merania znečisťovania ovzdušia  

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – merania cez Žilinskú univerzitu, Katedra cestného staviteľstva, 

merania podľa dohody certifikované aj necertifikované, cenová ponuka bude nadväzovať na 

požiadavky meraní a ich rozsahu, / 5 lokalít a 3až 4 krát/.  

 

19. Rôzne 

Starosta informoval o priebehu exekučných konaní v obci, vymáhanie nedoplatkov riešené aj 

dohodami o splátkach, informoval ak o exekúciách vymáhaných cez súdneho exekútora.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za berie na vedomie informáciu o výkone exekučných konaní v roku 2016 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  3 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 

 

Starosta informoval aj o počte pracovníkov, ktorí pracujú na obci cez Úrad práce, soc. vecí 

a rodiny, kde je spoluúčasť obce vo výške 5% - 15%, podaná bola informácia o projektoch 

/čierne skládky, modernizácia ZŠ- kabinety, komunitné centrum, kriminalita mládeže – 

kamery, cyklotrasa/.  

Mgr. Róbert Kováč – dotaz na počet kosení za minulý rok vykázaných v programovom 

rozpočte, taktiež na množstvo vyvezeného odpadu VKK,  požiadavka na vyčíslenie nákladov 

na rekonštrukciu nájomného domu /Windisch/, zabezpečiť kontrolu od HK.  

Prednosta informoval,  že sa od minulého roku kosí aj staré futbalové ihrisko, bol daždivý 

rok, kosilo sa viackrát.  

Hlasovanie – za schválenie vykonania kontroly kontrolórkou obce  do budúceho 

zastupiteľstva kontrolu oprávnenosti   a výšky všetkých vynaložených finančných 

nákladov na prestavbu rodinného domu pri Váhu č. 7 (Windisch) 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

 

Ing. Eva Bencová – potreba výstavby lavičiek /priestor pri budove OcU/ 

Mgr. Róbert Kováč – potrebné je vybudovať prístrešok aj na Drgovej lúke 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – vzniesla otázku ohľadom obstarávania cien do tomboly 

Sučianského plesu, nakoľko sa stretla s nespokojnosťou a reklamáciou jednej z tombolových 

cien.  
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20. Interpelácie 

Interpelácie neboli 

 

8. Záver  

 

 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

                                                   ..........................................            ........................................ 

                                                        Ing. Ján Jamriška                             Martin Rybár                 

 

 

  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 
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Prezenčná listina 
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 24.4.2017 v RKD Sučany  

 

Poslanci:   

 

1. Ing. Peter Belica - neprítomný 

2. Mgr. Veronika Ďaďová                         

3. Martin Rybár   

4. Ing. Eva Bencová  

5. JUDr., Mgr. Peter Belica - neprítomný 

6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH 

7. Mgr. Róbert Kováč 

8. Jaroslav Makovník   

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

10. Ing. Ján Jamriška     

11.  Bc. Ján Adamovský  

 


